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Interpelacja 

Dotyczy bezpieczeństwa drogowego na skrzyżowaniu ulic: Cicha- Graniczna-Podhalańska 

W związku z licznymi pytaniami mieszkańców oraz użytkowników dróg korzystających ze 

skrzyżowania ulic; Cicha- Podhalańska ~raniczna dotyczącymi bezpiecznego korzystania z tego 

skrzyżowania, proszę o przebudowę tego skrzyżowania w celu poprawy bezpieczeństwa przejazdu 

samochodów. 

Zwiększony ruch samochodów od strony ulic Cicha oraz Podhalańska związany z przebudową 

głównej arterii Al. J. Piłsudskiego spowodował dla wielu użytkowników tych dróg ogromny problem z 

poruszaniem się na tym skrzyżowaniu. Mimo oznakowania kierowcy niejednokrotnie wymuszają swój 

przejazd, co wiąże się dużym prawdopodobieństwem zwiększenia licznych kolizji drogowych. 

Jednym z przyczyn takich zachowań kierowców, oprócz nieprzestrzegania przepisów jest 

nieprawidłowe rozplanowanie tarczy tego skrzyżowania co sugeruje dowolność interpretacji 

kierowców podczas manewru przejazdu przez to skrzyżowanie. Ważnym elementem, który należy 

rozpatrzyć, aby poprawić bezpieczeństwo na tym odcinku jest również zmiana organizacji ruchu 

związana z prawem pierwszeństwa przejazdu. 

W związku z tym pytam Panią prezydent. Czy jest możliwość w/w przebudowy tarczy tego 

skrzyżowania, oraz zmiany organizacji ruchu w celu poprawy bezpieczeństwa? 

Chcę nadmienić, iż dochodzi tam do licznych bardzo niebezpiecznych zdarzeń drogowych. Jest 

zasadne ,aby przyspieszyć działania związane z przebudową tego skrzyżowania. 

Z poważaniem 
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